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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI BISTRIŢA 

COMPARTIMENT PREGĂTIRE DOCUMENTE 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat azi 23.12.2024 în şedinţa extraordinară convocata de îndată 

a Consiliului local al municipiului Bistriţa 

 

Şedinţa extraordinară convocată de îndată a Consiliului local al 

municipiului Bistriţa se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, 

respectiv prin intermediul platformei informatice ZOOM.  

Participă la ședință: consilierii locali ai municipiului Bistriţa, Primarul 

municipiului, domnul Lazany Gabriel; doamna Stere Florentina Ștefania, 

Viceprimar al municipiului Bistriţa; Doamna Hriscu Luciana Maria, secretar 

general al municipiului; Marina Vasile, Director Direcția Patrimoniu; Bulcu 

Coralia – Șef serviciu Direcția Juridică, Achiziții Publice, Resurse Umane; 

Bărbos Răzvan – consilier al Primarului; Bogatean Adriana Silvia, consilier 

juridic,  Cionca Terezia Tanța și Suciu Anca – consilieri la Compartimentul 

pregătire documente; Deac Bogdan, consilier Direcția Tehnologia 

Informației și Inovare; reprezentantul societății Loyal SRL;   

Şedinţa extraordinară a Consiliului local al municipiului Bistriţa a fost 

convocată de îndată prin Dispoziţia Primarului municipiului Bistriţa 

nr.676/20.12.2024, care a fost adusă la cunoştinţă publică prin afişare pe 

site-ul primăriei. 

Ședința este condusă de către președintele de ședință în exercițiu, 

domnul consilier Bria Dumitru Alexandru. 

 

Preșdintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: Bună 

ziua! Așteptam să se mai conecteze consilierii și pe urmă să începem. 

Domnul consilier Urîte Florin Radu: pe mail n-am primit ședința, link-ul 

de ședință, doar pe CL, să puneți pe grup. 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: 

Sunt ambele link-uri trimise într-un singur mesaj. Vă rog! Dacă verificați, 

ambele linkuri au fost trimise într-un singur mesaj, OK, bună ziua, 

23.12.2024,  suntem Consiliul Local al municipiului Bistrița întrunit în ședință 

de îndată. Suntem până în prezent 19 consilieri prezenți. Este întrunit 

cvorumul de ședință. Declar deschise lucrurile ședinței. Vă rog să ne ridicăm 

pentru imnul național 

S-a intonat Imnul de stat al României.  
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Sunt prezenți la ședință, conectați online, 19 din cei 21 membri ai 

Consiliului local în funcție. Până la votarea ordinii de zi s-au mai conectat doi 

consilieri, fiind prezenți la ședință toți cei 21 consilieri locali în funcție. 

Şedinţa este legal constituită. 

 

ORDINEA DE ZI 

Proiectul ordinii de zi a ședinței extraordinare din data de 23.12.2024, 

stabilită prin Dispoziţia Primarului municipiului Bistriţa nr. 676/20.12.2024, 

cuprinde două puncte, după cum urmează: 

1. Adresa nr.VIII/29253/19.12.2024 a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, 

înregistrată la Primăria municipiului Bistrița cu nr.124926/19.12.2024 de 

solicitare a unui acord pentru trecerea unei suprafețe de teren din 

domeniul public al Municipiului Bistrița în domeniul public al Județului 

Bistrița-Năsăud, în scopul realizării „Centrului Regional de Reabilitare şi 

Reintegrare a Minorilor cu Adicţii” şi Informarea nr.125317/20.12.2024 a 

Direcţiei Patrimoniu, Direcţiei Juridice, Resurse Umane, Achiziţii Publice 

şi a Arhitectului Şef 

 

2. Adresa nr.VIII/29254/19.12.2024 a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, 

înregistrată la Primăria municipiului Bistrița cu nr.124927/19.12.2024 de 

solicitare a unui acord pentru trecerea unei suprafețe de teren din 

domeniul public al Municipiului Bistrița în domeniul public al Județului 

Bistrița-Năsăud, în scopul amenajării cu parcaje, dotări şi funcţiuni 

complexe necesare funcţionării Complexului Sportiv Polivalent, obiectiv 

de interes public judeţean şi Informarea nr.125355/20.12.2024 a Direcţiei 

Patrimoniu, Direcţiei Juridice, Resurse Umane, Achiziţii Publice şi a 

Arhitectului Şef 

 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: 

Mulțumesc! Bună ziua, din nou! Suntem chemați, stimați colegi să ne 

pronunțăm asupra a două proiecte de hotărâre. Cu privire la ordinea de zi, 

vă rog să votăm.  Votați, vă rog! Câți avem prezenți?  

Reprezentant Societate Loyal SRL: 19 

 

Rezultatul votului pentru ordinea de zi: 19 voturi ”pentru” și o abținere. 

 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: 

Mulțumesc! Stimați colegi, având în vedere că se pare că avem o problemă 

tehnică în privința înregistrării prezenței, vă propun să reluăm votul. Doamna 

Găluț, dacă este prezentă? Este! Domnul Ruști?  
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Doamna consilier Găluț Simona: Sunt prezentă, nu știu dacă s-a auzit. 

Domnul consilier Ruști Ionel: Și eu sunt prezent, domnule președinte!  

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: 

Mulțumesc! Reluăm votul, stimați colegi pentru, că am înregistrat mai mulți 

consilieri decât aveam prezenți. Vă rog, votați! 

 

Rezultatul votului: Cu 20 de voturi pentru și o abținere, ordinea de zi a 

fost aprobată.  

Abținere: Dobraniș Georgeta Rodica. 

 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru 

Mulțumesc! S-a actualizat între timp și sistemul.  

 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi, Adresa 

nr.VIII/29253/19.12.2024 a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, 

înregistrată la Primăria municipiului Bistrița cu nr.124926/19.12.2024 de 

solicitare a unui acord pentru trecerea unei suprafețe de teren din 

domeniul public al Municipiului Bistrița în domeniul public al Județului 

Bistrița-Năsăud, în scopul realizării „Centrului Regional de Reabilitare 

şi Reintegrare a Minorilor cu Adicţii” şi Informarea nr.125317/20.12.2024 

a Direcţiei Patrimoniu, Direcţiei Juridice, Resurse Umane, Achiziţii Publice şi 

a Arhitectului Şef; 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru:  

Proiectul a primit aviz pozitiv în ședința comisiilor reunite ale Consiliului 

Local al municipiului Bistrița. Vă rog, dacă sunt intervenții.  

Domnul consilier Turc Ioan: Intervenție, domnule președinte!  

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: vă 

rog, domnule consilier Turc! 

Domnul consilier Turc Ioan: terenul solicitat pentru construirea unui 

Centru Regional de Reabilitare și Reintegrare a Minorilor cu adicții se află 

într-o zonă destinată funcțiunilor de sport, agrement, divertisment, pe lângă 

Sala Polivalentă urmând să fie construit și Complexul Olimpic de Natație și 

un nou stadion. De asemenea, Parcul Dendrologic Unirea urmează să intre 

în circuitul public și este de așteptat să primească, să atragă un număr 

însemnat, tot mai mare de vizitatori. Am discutat cu oameni care se ocupă 

de fenomenul consumului de droguri și rămân la opinia că locația este 

nepotrivită. Insist, nu mă opun construirii unui centru de tratament pentru 

minorii cu adicții, dimpotrivă, susțin cu tărie că este important, este dezirabil 

un asemenea centru, dar insist și asupra faptului că nu este potrivită locația. 

Dacă Bistrița nu are un teren potrivit pentru o asemenea amenajare, cu 

siguranță un teren mult mai bun poate fi identificat pe raza comunelor 



4 

învecinate, Cedate, Budacu de Jos, Livezile, sau Șieu Măgheruș. Amestecul 

de funcțiuni sport, agrement, divertisment cu un centru de tratament pentru 

consumul de droguri nu face bine nimănui. Dacă nu mă credeți pe mine, 

întrebați specialiștii, întrebați-i dacă dealerii de droguri vizează sau nu 

asemenea locații. Eu vă spun că da, acest gen de locații sunt vizate de către 

cei care vând droguri. De aceea rămân la opinia pe care am exprimat-o și în 

ședința precedentă de Consiliul Local și mă voi abține cu privire la acest 

punct de pe ordinea de zi. Mulțumesc! 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: Da, 

mulțumesc! Alte intervenții, dacă sunt. Dacă nu sunt, vă rog să votăm 

proiectul, acordarea, acordul de principiu. 

 

Rezultatul votului: pentru acordul de principiu au fost exprimate 16 voturi  

”pentru”, un vot ”împotrivă” și trei abțineri.  

 Vot impotrivă: Dobraniș Georgeta Rodica 

 Abțineri: Macarie Doina, Ruști Ionel, Turc Ioan. 

 Nu a votat: Gaga Seica Marioara 

 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: cu 

16voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” și 3 abțineri s-a aprobat emiterea 

acordului. 

Doamna consilier Dobraniș Georgeta-Rodica: Numai puțin, nu a votat 

cineva? Acuma sunt 20, ne-ați spus că suntem 21. Suma voturilor este 20.  

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: 

Este posibil ca un consilier să nu voteze sau să nu-i apară, sau să nu se 

înregistreze votul. Am 16 voturi ”pentru” unul împotrivă, trei abțineri 

înregistrate, 16 voturi ”pentru” înseamnă că proiectul a fost aprobat. 

Mulțumesc! Trecem la punctul următor. 

 

Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi, Adresa 

nr.VIII/29254/19.12.2024 a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, 

înregistrată la Primăria municipiului Bistrița cu nr.124927/19.12.2024 de 

solicitare a unui acord pentru trecerea unei suprafețe de teren din 

domeniul public al Municipiului Bistrița în domeniul public al Județului 

Bistrița-Năsăud, în scopul amenajării cu parcaje, dotări şi funcţiuni 

complexe necesare funcţionării Complexului Sportiv Polivalent, obiectiv 

de interes public judeţean şi Informarea nr.125355/20.12.2024 a Direcţiei 

Patrimoniu, Direcţiei Juridice, Resurse Umane, Achiziţii Publice şi a 

Arhitectului Şef 
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Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: În 

comisiile, în ședința comisiilor reunite această chestiune am primit aviz 

favorabil. Vă rog, dacă sunt intervenții! 

  Domnul consilier Turc Ioan: Intervenție, domnule președinte! 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: vă 

rog, domnule consilier Turc!  

Domnul consilier Turc Ioan: Consiliul Județean ne solicită transferul 

din domeniul public al municipiului în domeniul public al județului a 

aproximativ 5 dectare de teren. Pe de altă parte, domnul Lazany ne spune 

că dorește să cumpere, Primăria, prin vocea domnului Lazany, dorește să 

cumpere LDP. Dacă tot ni se solicită o suprafață atât de mare de teren, în 

condițiile în care municipalitatea duce o lipsă acută de terenuri, cer 

executivului primăriei ca până la momentul la care vom discuta despre 

hotărârile propriu-zise, de Consiliu Local, de Consiliu Județean, în ordinea 

corectă, de transfer, să fie identificată soluția prin care Primăriei să-i fie 

transmis patrimonial, activele de fapt, activele LDP. Putem obține activele 

LDP ca municipalitate, maniera sau modalitatea juridică rog să fie analizată, 

rog să fie studiată, astfel încât Primăria nu doar să dea ci să și primească 

ceva, pentru că nu este corect ca din patrimoniul, din zestrea limitată a 

Primăriei, să facem liberalități, iar în patrimoniul Primăriei să nu intre nimic 

decât cu titlu oneros, adică prin cumpărare. Am această solicitare, voi vota 

”pentru” sub această condiție și voi reveni, bineînțeles, la momentul oportun.  

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: 

Mulțumesc! Alte intervenții, dacă sunt? 

Primarul muniucipiului, domnul Lazany Gabriel: Da, aș vrea să 

intervin, domnule președinte.  

Președintele de ședință,  domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: vă 

rog, domnule primar! 

Primarul muniucipiului, domnul Lazany Gabriel:  Da, am discutat cu 

Consiliul Județean legat de modul de transfer a LDP-ului și indiferent care 

va fi modul de transfer către Primăria Municipiului Bistrița, sumele care vor fi 

încasate, dacă se va face un transfer contra cost de către Consiliul 

Județean, vor fi realocate Primăriei Municipiului Bistrița. Deci LDP-ul va 

ajunge la Primăria Municipiului Bistrița fără costuri care să încarce bugetul 

municipiului. Mulțumesc! 

 Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: 

Mulțumesc! Dacă mai sunt intervenții? Dacă nu sunt, vă rog să ne 

pronunțăm cu privire la emiterea acordului. Votați, vă rog! 

 

Rezultatul votului: pentru acordul de principiu solicitat de Consiliul 

Județean au fost exprimate 18 voturi ”pentru” și o abținere. 
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Abținere: Dobraniș Georgeta Rodica 

Nu au votat: Adumitrăchioaiei Daniel, Macarie Doina. 

 

 Președintele de ședință,  domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: Cu 

18 voturi pentru și o abținere din numărul de consilieri înregistrați în sistem, 

acordul va fi emis așa cum a fost solicitat.  

Domnul consilier Hangan Sorin: Eu nu am intervenit, domnul 

președinte, că s-a reținut în ședința pe comisii reunite propunerea care am 

făcut-o, să o aveți în vedere la proiectele de hotărâre, când… 

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: 

propunerea a fost reținută iar proiectul de hotărâre este cu 15 voturi, mă 

îndoiesc o să-l votați dacă nu o să fie exact așa cum doriți dumneavoastră.  

Domnul consilier Hangan Sorin: Da, în regulă, asta am spus, că n-am 

mai intervenit, pentru că s-a reținut la comisii.  

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru: s-a 

reținut, de aceea am și spus, reprezentanții executivului sunt lângă mine, au 

auzit ce ați spus, modul în care…este limpede. 

Domnul consilier Hangan Sorin:  În regulă, mulțumesc! Sărbători 

binecuvântate!  

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru:  

Mulțumesc! Sărbători fericite tuturor! Nu mai avem alte chestiuni de 

dezbătut, să ne vedem cu bine în anul următor! 

  

Președintele de ședință, domnul consilier Bria Dumitru Alexandru, 

declară ședința închisă.  

 

 

  PREȘEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR GENERAL, 

                                         

BRIA DUMITRU ALEXANDRU  HRISCU LUCIANA MARIA              

 

 

 

                                                 REDACTAT, 

                                        CONSILIER,  

      CIONCA TEREZIA – TANȚA 
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